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Verslag GMR vergadering 16 april 2024,  Postillion Hotel Deventer actie 
   
 Aanwezig   

De personeelsgeleding Caroline Bennet, Gerard Blikmans, , 
Ronald van Broekhoven,  Hans Hilhorst, 
Leonie Koekoek, Eelco van Londen, 
Martin Meulenbeld(vz), Bas Penris,  
Helma van Puijenbroek (secr),Irma 
Roelofs, Remco Westerveld 

Leerlingengeleding  Bjorn Hendriks, Josse Smit, Juliette Kok 
Oudergeleding Reinette de Boer, Jera van Essen,  

Marjon Koetje, Annie Harmsen 
Afwezig  Rachel Laarhuis, Ad van El, Esmeralda 

Morsink, Joost Boetes, Peter Boomers, 
Quinn Bonnes, Nuriye Tüfek, Arnold 
Libau 

 

1.  Opening en vaststellen van de agenda 
- Agenda punt 2 wordt verschoven naar de volgende vergadering 28 

mei 2024. Dan sluiten dhr. L. van Wijchen en mevr. P. Hutten-
Hoepel aan.  

 

2.  Aanbestedingskalender;  
De memo die besproken zou worden is nog niet af.  
Dit agendapunt wordt verplaatst naar de vergadering van 28 mei 2024. 
We nemen de stukken die al aangeleverd zijn nog kort door.  
Bij de volgende aanbestedingen zouden we wel willen aansluiten: 

- Training deskundige toets bekwaamheid  
- Kantoorartikelen 
- Inhuur Derden 
- Ouderbijdrage/ wiscollect (inning van de bijdrage) 

Nav wat is er gebeurd met de aanbesteding busvervoer? Die is afgerond. 

 

3.  Mededelingen; ter informatie en bespreking 
- Leermiddelen 
Er is een pilot collectief bestellen gestart. Dit houdt in dat niet de leerling, 
maar de school de boeken besteld. Bij het collectief bestellen, worden 
leerlingen en leermiddelen door Osinga de Jong (OdJ) gekoppeld.   
In het afgelopen jaar is er bijna 1 miljoen minder uitgegeven aan 
leermiddelen. Dat komt door de lagere prijs die OdJ vraagt, maar ook 
doordat we minder leerlingen hebben. Per leerling hebben we + € 30,00 
minder uitgegeven. Dit is een mooi resultaat, maar niet alle scholen 
hanteren dezelfde lijst met wat er bij leermiddelen hoort. De ene school 
vindt licenties daar niet bij horen en de andere wel. Daar moet nog een 
afspraak voor gemaakt worden met de scholen, zodat we een beter zicht 
hebben op de werkelijke uitgave voor leermiddelen.  
- OMO congres 
Zoals ieder jaar worden de DB’s van VOCL uitgenodigd voor dit congres.  Er 
werden verschillende workshops aangeboden. Een van de workshops die 
we gevolgd hebben ging over de collectieve werkdrukmiddelen en werd 
gegeven door Rick van Workum van Voion. Het advies vanuit deze 
workshop was dat je op de scholen de collectieve werkdrukmiddelen moet 

 
 
 
 



evalueren. Daarnaast werd er gesproken over de PSA en dat in kader van 
goed werkgeverschap het verstandig om goed te monitoren of de werkdruk 
niet te hoog is voor een ieder. 
- Regulier overleg 
IBO rapport, die rapport gaat over de bestuursvorm binnen het huidige 
onderwijs. 
Nu is er een brief gekomen van de minister met 3 scenario’s: 
a. Alles blijft zoals het is 
b. Meer sturing door ministerie 
c. Opheffen van alle besturen, er zou dan een bestuur per school 
komen.  
Dit rapport wordt nog besproken in de 2de kamer. 
 
WKR; na de meivakantie volgt een datum voor een bijeenkomst met de 
mensen die zich daarvoor hadden aangemeld. 
- Onderwijskantoor, lunchlezing 
De onderwerpen waren; 
1. Wetgeving 
Dit ging over de wetswijzing van informatierecht van de (G)MR.  
2. Jurisprudentie  
Dit ging over de kosten die gemaakt worden bij een geschil en wie de 
kosten dan moet dragen.  
Daarnaast ging het over de benoeming van een bestuurder zonder dat de 
GMR adviesrecht had kunnen geven. 

- Staat van het onderwijs 
Het DB GMR gaat daar naar toe. Overigens kunnen daar ook 
ouders/leerlingen en andere leden van de naar toe. 

4.  Verslag van de vorige vergadering 19 maart 2024 
Nav. Krijgt een BHV-er taakuren, Nee die krijgt een vergoeding. 
NAV: bij stemming geen aantal meer noemen.   
NAV: - Kan er eens gekeken worden naar werkvermindering bij de 
administratieve diensten op de scholen? Kunnen we hier iemand 
voor uitnodigen? Dit heeft ook te maken met werkdrukgelden 
 

 
 
 
Navragen bij 
CvB 

5.  Professionalisering; 43 uur professionalisering:  
Er is de laatste jaren veel onrust over de interpretatie van het oude  
taakbeleid. En de veranderingen van de CAO. De  opslagfactor van  
0,9 is moeilijk vol te houden als de CAO er steeds nieuwe uren 
invliegt. Het taakbeleid is opgedeeld in de panelen ‘lessen’, 
‘opslagfactor’ en ‘algemene taken”.  Als je 43 uur uit de opslagfactor 
haalt, ga je schuiven in de panelen. Het taakbeleid verandert 
hierdoor en dat moet worden voorgelegd aan het personeel.  
Speelt dit op meerdere scholen? Bij CCE, CCS is dit al gepasseerd. 
NB:  

- Het taakbeleid moet ieder jaar geëvalueerd worden. 
- Zorg ervoor dat het op schoolniveau duidelijk is wat onder 

welke taak/paneel valt. 
- Een paar GMR leden hebben op school al een duidelijk 

taakbeleid/ werkverdelingsplan. Gevraagd wordt om deze te 
mogen delen met elkaar.  

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Navragen bij  
J. B.  



6.   Ingekomen en uitgegane stukken, ter informatie 
- Besluitenbrief 
- Mail Hans Hilhorst; Duurzaamheid en Ecoschool:  
Twee locaties van de hele stichting nemen deel aan Ecco school. Er 
zitten nu twee mensen in de werkgroep Duurzaamheid. Het is goed 
om deze groep uit te breiden. Wie wil daar in?  
Hoewel het beleid hierop niet van bovenaf moet komen, maar het 
moet juist vanuit het werkveld komen, zou het wenselijk zijn als het 
CvB aan het CvS aandacht wil vragen voor dit onderwerp. De 
schoolleiding heeft de uiteindelijke beslissing of een school hier wel 
of niet aan wil deelnemen.  
De mening van een GMR lid dat de vrijblijvendheid eraf moet wordt 
door de raad gedeeld. 
Daarnaast wordt opgemerkt dat Eco cq duurzaamheid ook bij 
burgerschap hoort.  

 
 
 
 
Bjorn wil 
aansluiten bij 
de werkgroep. 
Martin maakt 
hiervoor een 
afspraak 

7.  Afwegingskader Waardering Materiële Vaste Activa  
Dit besluit nemen we voor kennisgeving aan. 

 
 
 

8.  Voorbereiding op de overleg vergadering 
Bij de jaarcijfers worden wat vraagtekens geplaatst. Deze vragen 
zullen tijdens de overleg vergadering gesteld worden. 
 

 

9.  Rondvraag 
Er is enig gebrek aan begeleiding op de scholen voor nieuwe 
docenten, hoe verhoudt zich dat met de Carmelbelofte? 
Nieuw Curriculum: moeten we dan meer lessen gaan geven? 

 

 
 
Vergaderdata 2023 – 2024: 03/10, 14/11, 05/12(Begroting), 19/12, 06/02, 19/03, 16/04, 28/05, 
02/07 
 
Afkortingen: 
BWG: Beraad werkgeverschap 
CAO: collectieve arbeidsovereenkomst 
CBC: Carmel bedrijfsvoering collectief 
COB: Collectief overleg bedrijfsvoering 
CS: convent van schoolleiders 
CvB: college van bestuur 
DB: Dagelijks bestuur, voorzitter en secretaris 
EvS: Eindverantwoordelijk Schoolleider 
HR: Human Resource 
LMC: Leermiddelen coördinator 
MTO: Medewerkers tevredenheidsonderzoek 
NPO: Nationaal onderwijs programma 
OA: onderwijsassistent 
OGON: Opdracht geven Opdracht nemen 
OOP: onderwijsondersteunend personeel 
OP: onderwijzend personeel 
OP: onderwijs primair proces (inspectie term) 
OP0: standaard basisvaardigheden 

PSA: psychosociale arbeidsbelasting 
PB: persoonlijk Budget 
PO: primair onderwijs 
SHR: Strategisch Human Resources 
RAP: Regionaal Aanpak Personeelstekorten 
RATO: Regio’s voor de Arbeidsmarkt van de 
Toekomst van het Onderwijs 
RE: Realisatie eenheid. 
RvT: Raad van Toezicht 
TBB: toekomst bestendige bedrijfsvoering 
SIVON: Samen Inkopen Voor Onderwijs 
Nederland  
SPP: Strategische personeelsplanning 
VKO: Verbetering kwaliteit onderwijs 
VO: Voortgezet onderwijs 
VOCL: samenstelling van bestuur GMR-en van 
4 grote besturen 1.) LVO ( Limburgs 
Voortgezet onderwijs) 2.) OMO: (Ons  



Middelbaar Onderwijs, Brabant) 3). Stichting 
Carmel, 4.) Lucas (Stichting voor bijzonder en 
openbaar primair en voortgezet onderwijs in 
de regio. 

VOTA: Voortgezet Onderwijs Twente en de 
Achterhoek 
Voion: VO in Ontwikkeling 
WKR: werkkostenregeling
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